



Date: 02/03/2022

التاريخ: 2022/03/02

To: Boursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،،

Reference to the Capital Markets Authority's Regulations concerning disclosure of Material Information and to Chapter 4, Module (10) Article 4-1-1 of the Executive Bylaws issued on 09/11/2015.

بالإشارة الى تعليمات هيئة أسواق المال الخاصة بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنها، وإلى المادة 4-1-1 بالفصل الرابع بالكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية الصادرة بتاريخ 2015/11/09.

Kindly be informed that the resignation of Mr. Anthony John Erasmus, General Manager - Human Resource Department, was accepted, and that his last working day was on 28/02/2022.

نود الإفادة بأنه تم قبول استقالة السيد / أنطوني جون إرسموس ، المدير العام لإدارة الموارد البشرية، وأن آخر يوم عمل له هو 2022/02/28.

It has been also decided to appoint Mr. Feras Abdulmohsin Ahmad Al Darmi as General Manager- Human Resource Department effective from 06/03/2022.

وقد تقرر تعيين السيد/ فراس عبدالمحسن أحمد الدارمي، مدير عام إدارة الموارد البشرية اعتبارا من 2022/03/06.

Pls. find attached the complementary disclosure form (Annexure No. 11) concerning disclosure of material information.

مرفق لكم نموذج الإفصاح (الملحق 11) الخاص بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

جمال حمد البراك  
Jamal Hamad Al-Barrak  
الرئيس التنفيذي بالإنابة  
Acting Chief Executive Officer



Annexure No. (11)

**Material Information Disclosure Form**

<b>Date</b>	02/03/2022
<b>Listed Company</b>	Kuwait International Bank (KIB)
<b>Material Information</b>	<p>Kindly be informed that the resignation of Mr. Anthony John Erasmus, General Manager - Human Resource Department, was accepted, and that his last working day was on 28/02/2022.</p> <p>It has been also decided to appoint Mr. Feras Abdulmohsin Ahmad Al Darmi as General Manager- Human Resource Department effective from 06 March 2022.</p>
<b>Impact of Material Information on the Company's financial position</b>	None.